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 Protokół nr 62/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 sierpnia 2020 r.  

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o zaprzestaniu wykonywania umowy najmu lokalu użytkowego Nr 8 

w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 61/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 61/2020 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, M. Buliński. 

T. Łątkowska wstrzymała się od głosu. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie w sprawie Programu Naprawczego drogi wojewódzkiej nr 

538. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora ZDP/ 

 

Pan Starosta poinformował, że pismo dotyczy partycypacji w kosztach remontu drogi 

wojewódzkiej nr 538. Dodał, że w piśmie są wskazane poszczególne odcinki dróg na terenie 

powiatu tj. : na odcinku Tylice – Kuligi /koszt realizacji inwestycji 4 054 108 zł/, na odcinku 

Grodziczno – skrzyżowanie z DW 541 /koszt realizacji inwestycji 4 691 674 zł/, poszerzenie i 

nakładka w miejscowości Podlasek /koszt realizacji inwestycji 1 911 913 zł/, ciąg pieszo-

rowerowy w Biskupcu /koszt realizacji inwestycji 713 466 zł/ oraz na odcinku Biskupiec – 

Bielice w zakresie wzmocnienia nawierzchni /koszt realizacji inwestycji 8 834 032 zł/. 

Stwierdził, że koszty wykonania remontów poszczególnych odcinków są bardzo wysokie. 

Pan Kraszkiewicz poinformował, że porównując powyższe koszty inwestycji drogowych z  

pierwotnym planem naprawczym drogi wojewódzkiej 538 to ceny wzrosły trzykrotnie. Dodał, 

że kosztorysy zostały zaktualizowane i z tego wynika taki wzrost cen. 

Pan Starosta stwierdził, że powiat wcześniej nie partycypował w kosztach remontu powyższej 

drogi ze względu na to, iż posiada ograniczone środki w budżecie.  

Pan Buliński zapytał czy ktoś kontaktował się Zarządem Dróg Wojewódzkich w Olsztynie oraz 

czy pytano jakie są oczekiwania ZDW odnośnie remontu drogi wojewódzkiej 538. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie kontaktował się z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

Pan Buliński stwierdził, że gmina Nowe Miasto Lubawskie otrzymała pismo podobnej treści co 

powiat dotyczące realizacji inwestycji na odcinku Tylice - Kuligi. Natomiast dopiero po 

kontakcie z pracownikiem ZDW poinformowali jakie są ich konkretne oczekiwania odnośnie 

realizacji powyższej inwestycji tj. podali konkretną kwotę partycypacji w kosztach realizacji 
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inwestycji. Dodał, że gmina Nowe Miasto Lubawskie nie wyraziła zgody na dofinansowanie 

powyższej inwestycji drogowej.  

Pan Starosta poprosił Członków Zarządu o zabranie głosu w sprawie partycypacji w kosztach 

realizacji poszczególnych inwestycji. 

Pan Buliński stwierdził, że działania ZDW są niewystarczające i wybiórcze. Ponadto stwierdził, 

że jeżeli nie będzie zaplanowane wykonanie dłuższego odcinka tj.10 km – 20 km to efekt 

remontu powyższej drogi nie zostanie w pełni osiągnięty. Dodał, że ceny realizacji inwestycji 

podane w piśmie są bardzo wysokie. Stwierdził, że za taką cenę drogi musiały by być 

wykonane od podstaw a na niektórych odcinkach planowane są do wykonania tylko ciągi 

pieszo – rowerowe. Nadmienił, że jest zdania iż nie powinniśmy partycypować w kosztach 

remontu powyższej drogi. 

Pan Starosta poinformował, że zgadza się ze stanowiskiem pana Bulińskiego. 

Pani Łątkowska stwierdziła, że są bardzo wysokie koszty realizacji inwestycji, natomiast efekty 

remontu drogi będą częściowe. 

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzeń Członków Zarządu. Dodała, że zostaną 

poniesione bardzo duże koszty a efekt będzie mizerny. 

 

/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Pismo ZDW stanowi Załącznik nr 3. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

za I półrocze 2020r. 

 
Pan Skarbnik omówił wykonanie budżetu za I półrocze 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższej uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt;  „Modernizacja szpitala powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

pomocowych/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że we wniosku w punkcie 3.3 dokonano poprawki w kwestii 

własności działki nr 81/17 /działka jest własnością realizatora projektu tj. Szpitala 

Powiatowego, ponieważ działka została wniesiona aportem do spółki/. Ponadto dokonano 

poprawki we wniosku na str. 9, gdzie jest mowa o wskaźnikach, pkt.6: Nakłady inwestycyjne 

na zakup aparatury medycznej /w pierwotnej wersji wniosku były zaplanowane środki w 

wysokości 2 000 000 zł, czyli cała wartość sprzętu i wyposażenia, natomiast będzie wpisana 

wyłącznie aparatura, trzeba było wyłączyć z tego punktu wyposażenie/. W związku z 

powyższym we wniosku w tym punkcie będzie wpisana kwota 1 685 999,94 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższej uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Projekt wniosku stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Przemyskiego. 
 

Pan Starosta poinformował, że wniosek został przekazany za pośrednictwem Związku 

Powiatów Polskich.  

W dniu 17.08.2020 r. wpłynął apel dotyczący pomocy dla Powiatu Przemyskiego w związku ze 

szkodami wyrządzonymi przez żywioł. W dniach 21.06.2020 r. do 24.06.2020 r. oraz 

26.06.2020 r. do 29.06.2020r. na terenie powyższego powiatu miały miejsce nawałnice, które 

spowodowały bardzo duże starty w infrastrukturze gminnej i powiatowej oraz w rolnictwie. 

Łączna szacunkowa wartość strat powiatowych w wyniku powodzi oscyluje na poziomie        

ok. 16,5 mln zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu jakie jest ich zdanie w powyższej kwestii. Dodał, że w 

2017r. powiat przekazał środki dla Powiatu Tucholskiego, który również ucierpiał w wyniku 

działania żywiołu. Stwierdził, że powinna być solidarność pomiędzy powiatami.  

Pani Łątkowska stwierdziła, że my również możemy w przyszłości potrzebować pomocy.       

Pan Starosta dodał, że w 2017r. powiat przekazał środki dla Powiatu Tucholskiego z 

przeznaczeniem dla rodzin zastępczych, które ucierpiały w wyniku działania żywiołu, była to 

pomoc dla rodzinnego domu dziecka. 

Pan Starosta zapytał pana Skarbnika ile powiat może przekazać środków na pomoc dla Powiatu 

Tucholskiego. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że sprawdzi ile środków powiat przekazał w 2017r. 

Pan Starosta dodał, że z tego co pamięta to powiat przekazał wtedy 20 000 zł. Zaproponował, 

żeby w tym przypadku również przekazać środki w wysokości 20 000 zł. 

Pan Skarbnik dodał, że skontaktuje się z Powiatem Przemyskim i zapyta na co miałyby być 

przekazane środki. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty, zaproponowano udzielenie 

pomocy finansowej w wysokości 20 000 zł. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej w ZS im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. 
 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo (dz. 92/12). 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 9. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Pacółtowo (dz. 5/6). 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa usługowa, 

zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna i drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy 

dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 11. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 12. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Radomno (dz. 396). 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna i drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 14. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 15. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Chrośle (dz. 104/1, 104/3 i 104/4). 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna i drogi wewnętrzne. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 17. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 18. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 19. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

sytuacji finansowej powiatów i miast na prawach powiatu w związku z COVID-19 na 

przykładzie wpływów z PIT. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 20. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

działalności podejmowanej przez Związek Powiatów Polskich w okresie pomiędzy 

posiedzeniami Zarządu. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 21. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem ZPP o 

publikacji artykułów prasowych. 

 

Raport ZPP stanowi załącznik nr 22. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o zaprzestaniu 

wykonywania umowy najmu lokalu użytkowego Nr 8 w budynku administracyjno-

biurowym przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta poinformował, że w budynku przy ul. Rynek 1, na parterze wynajmowany jest 

lokal pani Barbarze Bober. Dodał, że w obecnej sytuacji epidemiologicznej klienci 

poszczególnych wydziałów są umawiani telefonicznie na godziny. W związku z powyższym 

zasadne jest ograniczenie przebywania na terenie budynku innych osób m.in. klientów firmy 

pani Bober. Wyjaśnił, że zawarte zostanie porozumienie dotyczące zaprzestania wykonywania 

umowy najmu od dnia 01.09.2020r. do dnia 28.02.2021r.  

Pani Sekretarz dodała, że w uzasadnieniu jest wpisany błędny numer Zarządzenia Starosty, 

powinno być wpisane Zarządzenie Nr 76/2020 z dnia 07.07.2020 r. w sprawie zasad 

bezpośredniej obsługi klientów w Starostwie Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim. 
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Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Wniosek pani B. Bober stanowi załącznik nr 23. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,           

M. Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


